
اخبارخبر كوتاه
پیشنهاد 400 هزار دلاری مورد توجه قرار نگرفت؛

ماجرای انتقال نافرجام 4 ایرانی به لیگ استرالیا

وقتی قهرمانی آسیا می خواهید ابزار آن را هم تامین کنید

گل محمدی: مهاجم خارجی می خواهم، كمک كنید

آخرین بار است درباره آن شخص حرف می زنم؛

خطیبی: تا روز آخر به قراردادم پایبند هستم

در  شاغل  ایرانی  مربی  تنها  نبی  پوریا 
در  اول  دستیار  عنوان  به  و  است   A-League
که  نبی  می برد.  پیش  را  خود  کار  رور  بریزبین 
نزدیک به یک دهه قبل با خروج از ایران، فعالیت 
حالی  در  حالا  کرد،  آغاز  را  استرالیا  در  مربیگری 
تیم در کنار »وارن مون«  اول فنی  به عنوان مرد 
دنبال  را  ایران  فوتبال  همچنان  که  دارد  حضور 
می کند و البته به صورت تمام وقت، در دفتر کارش 

امور فنی تیم را زیر نظر دارد.
نبی در گفتگوی تازه خود به سوالات پیرامون 
کارش در بریزبین رور پاسخ داده و همچنین درباره 
لیگ استرالیا توضیحاتی جالب را ارائه کرده است. 
مصاحبه با او از اردوی تیم زردپوش استرالیایی آغاز 
شد، جایی که نبی گفت: »ما تقریبا دو آگوست و 
را زدیم. تمرینات  استارت کارمان  سه هفته پیش 
خود  در  روز  ده  و  کردیم  شروع  را  فصل  پیش 
بریزبین بودیم و بعد رفتیم کمپ تمرینی و ده روز 
آنجا بودیم و دیشب آخرین بازی دوستانه را برگزار 
و  داشتیم  خوب  خیلی  دوستانه  بازی  دو  کردیم. 
این  ما  رسیدیم. تلاش  که می خواستیم  به چیزی 
به  و  را طراحی کنیم  بازی جدیدی  بود که شکل 
به صورت فردی  و  برسیم  ایده ای که می خواهیم 
اهدافمان  به  می کنم  فکر  و  یابیم  ارتقا  گروهی  و 

رسیدیم.«
می دهد:  توضیح  استرالیا  لیگ  آغاز  درباره  او 
خواهیم  استراحت  روز   2 و  برگشتیم  دیروز  »ما 
می کنیم.  آغاز  را  کارمان  شنبه  سه  روز  از  و  کرد 
دو هفته بعد با یک بازی جام حذفی فصل برایمان 
لیگ  بازیهای  آبان   8 روز  از  و  شد  خواهد  آغاز 
شروع می شوند. همانطور که می دانید لیگ استرالیا 
پلی  به  بالای جدول  تیم  و شش  است  تیمی   12
اینجا  که  می روند  سهمیه  کسب  و  قهرمانی  آف 
خواهیم  تلاش  هم  ما  و  فاینال”  “گرند  می گویند 

کرد که در نیمه بالای جدول باشیم.«
پوریا نبی با اشاره به ارتقای شغلی و حل یک 
مشکل در کارش می گوید: »سال گذشته قرار بود 
اما دستیار دوم  باشم  من جزو دستیاران سرمربی 
سرمربی تحت قرارداد بود و باشگاه به خاطر مسائل 
او را فسخ  از کووید نمی توانست قرارداد  مالی بعد 
با  قرارداد جدید هم  و یک  بپردازد  و جریمه  کند 
مربی دیگری ببندد. اما امسال قرارداد او تمام شد 
او  اول  دستیار  به  سرمربی  اصلی  مشاور  از  من  و 

رسیدم.« 
وی در مورد وظایفش عنوان کرد: »الان اتفاق 
عنوان  به  من  داد.  رخ  می افتاد،  باید  که  مدنظری 
دستیار یک فنی، تمام کارهای فنی را برعهده دارم 
و طراحی تمرینات و بقیه کارهای فنی با من است. 

به  اینجا سرمربی بیشتر کار را مدیریت می کند و 
عنوان مثال پلن نقل و انتقالات را باتوجه به بودجه 
برعهده دستیاران  باشگاه می چیند و کارهای فنی 

است.«
ایران  از  خارج  در  دهه  یک  که  نبی  پوریا 
در  دستمزدها  کاهش  به  راجع  کرده،  مربیگری 
استرالیا اظهار داشت: »این البته مختص به استرالیا 
بعد  مالی  منابع  رفتن  از دست  خاطر  به  و  نیست 
از کووید، همه باشگاه سعی کردند منابع پرداختی 
و  مربیان  اتحادیه  یک  استرالیا  در  کنند.  کم  را 
به  لیگ  سازمان  با  آنها  که  دارد  وجود  بازیکنان 
کاهش  مقدار  چه  قراردادها  که  می رسند  توافق 
یابند که نه باشگاه ضرر کند و نه بازیکن و مربیان. 
باتوجه به اینکه منابع مالی از جمله تی وی رایت، 
است،  مشخص  فروشی  بلیت  و  اسپانسری  درآمد 
باشگاه بر اساس این درآمدها پلن خود را می چیند 
و حالا باتوجه به حذف بلیت فروشی، طبیعی است 

که دستمزدها هم کاهش پیدا کنند.«
از او می  پرسیم که باشگاه بریزبین رور از نظر 
»در  می دهد:  پاسخ  وی  دارد؟  جایگاهی  مالی چه 
استرالیا منابع پرداختی بالا نیست. ما با چین اصلا 
قابل قیاس نیستیم و از نظر مالی در ایران هستیم. 
کووید  به  مربوط  مشکلات  فصل جدید  در  اگرچه 
وجود ندارد اما اگر بخواهم صادقانه بگویم، باشگاه 
ما از بین 12 تیم، جزو چهار تیم پایین جدول از 
از نظر نتیجه گیری  نظر هزینه است و در عوض، 
هم  که سال گذشته  همانطور  بالا،  تیم  بین چهار 

چهارم شدیم.«
)فهرست  اسکواد  فصل  این  »ما  افزود:  نبی 
نفرات( را خیلی جوان کردیم تا بازیکنان جدیدی 
بسازیم و بتوانیم استفاده کنیم. کل کادر ما قرارداد 

دو ساله دارد و در واقع برای سال بعدی هم تلاش 
می کنیم یک ترکیب جدید را بچینیم و آنها را ارتقا 
دنبال  به  ما  که  باشد  جالب  برایتان  شاید  دهیم. 

خرید چهار بازیکن ایرانی هم بودیم.«
پروسه  درباره  تا  می خواهیم  مربی  این  از 
نیز توضیح  ایرانی  بازیکنان  درخواست برای جذب 
دهد: »11 رزومه از بازیکنان ایرانی دست ما رسید 
هافبک  یک  بود؛  مدنظرمان  نفر   4 آنها  بین  از  و 
وسط، دو وینگر و یک فوروارد. قرار بود که یکی از 

آن چهارتا را جذب کنیم اما در نهایت نشد.«
بازیکنان  انتقال  شدن  منتفی  علت  درباره  او 
بازیکنان  اسم  »نمی توانم  گفت:  استرالیا  به  ایرانی 
را بگویم چون دو تا هنوز آزاد هستند اما دلیلش، 
مسائل مالی بود. پیشنهاد ما 400 هزار دلار بود که 
دستمزدها  ایران  در  نگرفت.  قرار  آنها  قبول  مورد 
بسیار خوب است و طوری شده که پیشنهاد 400 
قرار  ایرانی  بازیکنان  توجه  مورد  هم  دلاری  هزار 
و  است  محدود  هم  ما  باشگاه  بودجه  نمی گیرد. 

نمی توانیم بیش از این هزینه کنیم.«
بحث با پوریا نبی پیرامون مسائل مالی ادامه 
در  بازیکن  خرید  نحوه  »ببینید  می کند:  پیدا 
استرالیا به این شکل است که باشگاه مثلا تی وی 
اسپانسرهای  پیراهن،  اسپانسر  رایت )حق پخش(، 
ریز و بلیت فروشی را جمع می کند و به سرمربی 
نقش  که  سرمربی  و  است  اینقدر  بودجه  می گوید 
منیجر )مدیر( را دارد، بر اساس آن چیزی که در 
اگر قرار است  بازار می شود. مثلا  ذهن است، وارد 
تیمش را تدافعی بچیند، می گوید اشکالی ندارد اگر 
کنم  هزینه  را  بیشتری  رقم  وینگر  دو  خرید  برای 
باشگاه  بعد  پستها.  بقیه  یا  می آید  کارم  به  چون 

می رود دنبال مذاکره و این موضوعات.«

طرفداران  برای  جذاب  موضوعی  پخش  حق 
می دهد:  توضیح  اش  درباره  نبی  که  است  ایرانی 
از  دلار  میلیون   350 سال  پنج  برای  کنم  »فکر 
تلویزیون فاکس اسپورت درآمدزایی بود. حالا الان 
قرارداد فاکس تمام شده و حق پخش را پارامونت 
های  باشگاه  درآمد  ترین  اصلی  این  می دهد. 

استرالیایی است.«
این در حالی است که اصلی ترین منبع قهرمان 
لیگ برتر ایران یعنی پرسپولیس در سالهای اخیر 
اسپانسر و پاداش لیگ قهرمانان آسیا بوده. با شرح 
این موضوع، از مربی ایرانی تیم بریزبین درباره ارزش 
لیگ قهرمانان در استرالیا می پرسیم، خصوصا این 
که باشگاه های استرالیایی سال قبل به خاطر قوانین 
کرونایی، مجبور به انصراف شدند: »لیگ قهرمانان 
ارزشمند است و ما هم سعی می کنیم با قهرمانی 
در جام حذفی یا قرارگیری بین دو تیم اول سهمیه 
آسیا بگیریم اما اینجا قهرمانی لیگ خیلی ارزش و 
فاینال که گفتم  برتری در آن گراند  دارد.  جایگاه 

برای هواداران واقعا مهم است.«
بخش پایانی این مصاحبه به تیم ملی استرالیا 
مربوط است، جایی که پوریا نبی می گوید: »زمان 
قرعه کشی برای مرحله مقدماتی من از صمیم قلب 
استرالیا همگروه شوند چرا  و  ایران  دوست داشتم 
آرنولد  گراهام  کشی  قرعه  از  قبل  ساعت   48 که 
ایران  با  دارم  دوست  می گفت  استرالیا  سرمربی 
را   1997 سال  بازی  آن  انتقام  و  شوم  همگروه 
حضور  استرالیا  اسکواد  در  خودش  چون  بگیرم، 

داشت.«
او در ادامه اضافه می کند: »اینجا قوانین کووید 
بسیار مهم است، مثلا وقتی خانم نخست وزیر برای 
توکیو  به  سیدنی   2032 المپیک  میزبانی  گرفتن 
رفت و برگشت، رسانه ها به شدت دنبال می کردند 
تیم  فهرست  بماند.  قرنطینه  در  روز  که حتما 14 
سی  اف  از  داخلی  بازیکن  یک  فقط  استرالیا  ملی 
بازی  دو  این  از  بعد  گفته  هم  او  که  دارد  سیدنی 
که در قطر برگزار خواهد شد، به استرالیا برنخواهد 
گشت و در قطر خواهد ماند چرا که با بازگشت به 
حتی  و  بماند  قرنطینه  در  هفته  دو  باید  کشورش 
اجازه قدم زدن در حیاط هتل را هم نخواهد داشت 

و فقط می تواند پنجره اتاق را باز کند.«
گرفتن  برای  استرالیا  شانس  به  راجع  وی 
باتجربه  خیلی  ترکیب  »استرالیا  می گوید:  سهمیه 
هواداران  از  اگر  و  هستند  لژیونر  اکثرا  و  دارد  ای 
استرالیا بپرسید، حتما خواهند گفت که ما صعود 
ایران  ملی  تیم  فهرست  من  نظر  به  اما  می کنیم. 
دوره  بهترین  از  یکی  در  ایران  و  است  بهتر  بسیار 

های خود قرار دارد.«

پرسپولیس  سرمربی  محمدی  گل  یحیی 
مدیران  با  جلسه  و  باشگاه  در  حضورش  درباره 
سفر  هماهنگی  سری  یک  برای  گفت:  تیم  این 
هم  سری  یک  بودم.  آمده  اینجا  تاجیکستان  به 
مشکلات آنجا وجود دارد. متاسفانه در بحث زمین 
تمرین و عدم همکاری تیم استقلال تاجیکستان و 
اینکه بتوانیم آنجا تمرین کنیم آمدم تا هماهنگی 

لازم صورت گیرد.
فوتبال  فدراسیون  آیا  اینکه  درباره  وی 
گفت:  داشته  زمینه  این  در  همکاری  نیز  ایران 
اینکه  اما  بود  گرفته  صورت  نامه نگاری هایی 
ندارم.  را اطلاع  نه  یا  باشد  اقدامی صورت گرفته 
هماهنگ  تلفنی  فر  کامرانی  آقای  کنم  می  فکر 
کرده تا این مشکلات حل شود. هنوز به آنالیزور 
و  ندادند  را  تمرین  زمین  در  حضور  اجازه  ما 
اذیت  اینکه  یا  است  پروتکل  بحث  آیا  نمی دانم 

می کنند.
اینکه  به  واکنش  در  محمدی  گل  یحیی 
شدیدی  تدابیر  تاجیکستان  در  ایران،  برخلاف 
برای این بازی در نظر گرفته شده گفت: فکر کنم 
این بازی با تماشاگر باشد. زمین چمن مصنوعی 
هم مشکل دیگری است و عدم همکاری و... این 
کارمان سخت  آنجا  که  دهد  می  نشان  را  مساله 
نتیجه  آنجا  ما  تیم  تا  بسیج کردند  را  باشد. همه 
می  شود.  انجام  آنجا  غیرحرفه ای  مسائل  نگیرد. 

این  تا  کردم  می  صحبت  سمیعی  آقای  با  اینجا 
تا  بگذارند  فشار  تحت  و  کنند  برطرف  را  مسائل 

نیاید. برای ما پیش  مشکلی 
مربوط  شایعات  درباره  پرسپولیس  سرمربی 
به نقل و انتقالات این باشگاه و جذب یک مهاجم 
خارجی گفت: با توجه به شرایطی که وجود دارد 
تقویت  تیم  باید  برویم  قهرمانان  لیگ  به  باید  و 
نمی  شود  می  قهرمانی  از  صحبت  وقتی  شود. 
یکی  شود.  انجام  کار  این  خالی  دست  توانیم 
که  بود  این  دادم  انجام  من  که  صحبت هایی  از 
و  بدهکار  باشگاه های  برای  حداقل  فدراسیون 
قادر  بدهکار  )باشگاه های  بود  شده  که  صحبتی 
یک  حداقل  نیستند(  خارجی  بازیکن  جذب  به 
این  راهی  خالی  دست  تا  بگیرند  بتوانند  سهمیه 
مسابقات نشویم. ما یک سری مشکل برای جذب 
بازیکن داریم و با توجه به بضاعت مالی باشگاه ما 

و پول هنگفتی که دیگر باشگاه ها در حال هزینه 
شان  عشق  با  آمدند  اینجا  که  بازیکنانی  هستند. 
آمدند و این تیم را دوست داشتند. اما نمی توان 
هستند  پولدار  خیلی  که  هایی  تیم  های  تیم  با 
و  استقلال  های  ستاره  که  تیم هایی  کرد.  رقابت 
آنها  با  رقابت  توان  و  را جذب کردند  پرسپولیس 
داشته  همکاری  فدراسیون  امیدوارم  نداریم.  را 
ایران  نماینده  که  پرسپولیس  و  استقلال  با  باشد 
آنهاست.  به  هوادار  میلیون ها  چشم  و  هستند 
یک  می گوییم  فقط  و  نداریم  زیادی  انتظار  ما 

بگیریم. ما  بگذارند  بازیکن 
مدنظر  خاصی  بازیکن  آیا  اینکه  درباره  وی 
حرفی  خواهم  نمی  اسامی  راجب  گفت:  آنهاست 
حق  این  و  است  ای  غیرحرفه  مساله  این  بزنم. 
کنیم.  جذب  خارجی  بازیکن  یک  که  داریم  را 

بازیکن داخلی هم در گزینه های ما هست.
که  موضوع  این  درباره  پرسپولیس  سرمربی 
به  دستیابی  برای  هواداران  خواسته  به  توجه  با 
فدراسیون  بود  خواهند  قادر  آیا  آسیا،  قهرمانی 
امیدوارم  گفت:  کنند  همکاری  این  به  مجاب  را 
با فدراسیون  که شرایط را بسنجند. من صحبتی 
را  باشگاه ها  دیگر  و  قهرمانان  لیگ  در  نداشتم. 
نگاه کنید. الهلال برای یک بازیکن حدود 600-
بودجه چند  اندازه  که  میلیارد هزینه کرده   500
مقدار  یک  باید  نظرم  به  ماست.  باشگاه  سال 

که  بحثی  در  و  گیرد  صورت  بیشتری  همکاری 
شرایط  این  شود.  تجدیدنظر  اند  داده  شکل 
سال  چندین  برای  و  است  نیامده  وجود  به  الان 
الان  و  است  قبل  مشکلات  خاطر  به  است.  قبل 
هماهنگی  امیدوارم  و  ایم  کرده  پیدا  مشکل  ما 
حداقل  با  تا  باشند  داشته  بیشتری  همکاری  و 

قرار گیریم. تیم های آسیایی  برابر  مشکلات 
روز  تدارکاتی  بازی  درباره  محمدی  گل 
گفت:  دانشجویان  ملی  تیم  برابر  تیم  این  گذشته 
دو  نبودند.  حاضر  بازی  این  در  ملی  تیم  بازیکنان 
بازی تدارکاتی دیگر هم که در نظر گرفتیم در آن 
هم حاضر نخواهند بود. بدون بازی تدارکاتی و عدم 
حضور ملی پوشان مسلما هماهنگی لازم را نخواهیم 
انتظار  بازیکن جدید آمدند و  داشت. بالاخره چند 
کنار  در  تدارکاتی  بازی  یک  در  که  داشتم  را  این 
ما باشند تا هماهنگ شویم اما این اتفاق متاسفانه 

نیفتاد.
این  به  واکنش  در  پرسپولیس  سرمربی 
ملی  تیم  در  نیز  خانبان  و  باقری  که  موضوع 
مشغول  خودمان  باشگاه  در  گفت:  دارند  حضور 
به کار هستند! در شرایطی هستند که در باشگاه 
داریم.  نیاز  آنها  به  و  هستند  مشغول  خودمان 
بدنسازی و  ما در شرایطی هستیم که در دوران 
در  خانبان  و  باقری  آقای  داریم.  زیادی  کارهای 

ما هستند. جمع 

در  مجدد  حضور  از  خرسندی  ابراز  ضمن  خطیبی  رسول 
آلومینیوم اظهار کرد: آلومینیوم برای من فقط یک تیم نبود، افرادی 
که در کنارم بودند، می دانند که این تیم تمام لحظات زندگی ام بود و 
در کنار بازیکنان با غیرت و با شرف تیم و کادر فنی خوبی که داشتم، 
واقعا برای موفقیت آن وقت گذاشتم و حتی پس از جدایی ام، از صمیم 

قلب دوست داشتم این تیم سربلند باشد.
او ادامه داد: الان هم که دوباره به آلومینیوم آمدم، اطمینان دارم 
برتر صعود  لیگ  به  اگر  داشت.  هم خواهیم  کنار  در  روزهای خوبی 
و  حمایت ها  بخاطر  گرفتیم،  اول  نیم فصل  در  را  نتایج  آن  و  کردیم 
همراهی همه دلسوزان آلومینیوم، یکدلی و اتحاد تمام مردم اراک و 

استان بود و الان هم که آمده ام، نیاز به همان یکدلی داریم.
باشگاه  با  اینکه قرارداد دو ساله  بر  تاکید  با  آلومینیوم  سرمربی 
امضاء کردم و تا روز آخر به آن متعهد هستم، گفت: برنامه ریزی ما 
برای موفقیت، زمان بندی مشخصی در این دو فصل دارد و می خواهیم 
رتبه خوبی به دست بیاوریم. باید جایگاه آلومینیوم را تثبیت کنیم و 

دوباره یک تیم قدرتمند را به بازی ها بفرستیم.
خطیبی در خصوص اتفاقات نیم فصل لیگ بیستم ابراز کرد: در 
مصاحبه هایی که داشتم، عنوان کردم که یک نفر دوست نداشت در 
آلومینیوم بمانم و بخاطر حضور من، قصد داشت نتایجی غیر از آنچه 
و  عشق  دلیل  به  هم  من  کنیم.  خورد، کسب  رقم  اول  نیم فصل  در 
علاقه ام به آلومینیوم دوست نداشتم برای تیمی که با دوستان زیادی 

برای آن زحمت کشیدیم، نتیجه برعکس بگیریم.
او تصریح کرد: شرایطی که در آن مقطع وجود داشت، این بود 
که  اهدافش  به  من  سرمربیگری  با  تا  می کرد  تلاش  آن شخص  که 
کارهای  متوجه  کاملا  من  ولی  برسد  بود،  آلومینیوم  متفاوت  نتایج 
ایشان شدم و نمی خواستم مجبور به چنین کاری شوم. قطعا خودم 
بیشتر از هرکسی بابت آن اتفاقات ناراحت هستم ولی مردم عزیز اراک 

بدانند که آن شخص می خواست با دست من آلومینیوم نتیجه نگیرد، 
نه اینکه در نیمه بالای جدول باشد.

هیچ  نیز  گذشته  ماه های  در  کرد:  اضافه  آلومینیوم  سرمربی 
صحبتی نکردم تا خدایی نکرده تیم به حاشیه برود، اما الان که به تیم 
خوب آلومینیوم برگشتم، دوست دارم از کسانی که از من دلخوری 
داشتند، حلالیت بطلبم و با عذرخواهی صمیمانه از تک تک آنها کارم 
را شروع کنم چون مردم این استان و تماشاگران آلومینیوم را عاشقانه 

دوست دارم و نمی خواهم حتی یک نفر از آنها دلخوری داشته باشد.
هیئت  اعضای  با  اخیرش  جلسه  خصوص  در  خطیبی  رسول 
مدیره باشگاه آلومینیوم گفت: با اعضای محترم هیئت مدیره باشگاه 
صحبت های خوبی انجام دادم و اگر این عزیزان از شنیدن صحبت های 
این  باشید  مطمئن  نمی شدند،  قانع  آلومینیوم  از  جدایی  بخاطر  من 

قرارداد بسته نمی شد.
برنامه هایی  گفت:  گذشته  فصل  مشکلات  دیگر  به  اشاره  با  او 
هم  گذشته  و شب  نکرد  اجرا  آن شخص  را  داشتم  نیم فصل  در  که 
مستنداتم را به هیئت مدیره باشگاه نشان دادم که ایشان توجهی به 

برنامه های ما نداشت و تیم آلومینیوم تقویت نشد.
سرمربی آلومینیوم با بیان اینکه هیچ همراهی خاصی از طرف 
نتایج و  آن  نداشتم  تاکید کرد: من هم دوست  ندیدم،  آن شخص 
بخورد  لطمه  بودیم،  آن  ارتقای  دنبال  به  و  زدیم  رقم  که  اتفاقاتی 
نمی خواستم  چون  نکردم  رسانه ای  زمان  آن  در  را  حرف هایم  و 
آلومینیوم دچار مشکل شود. هواداران هم به من حق بدهند چون 
افراد  و  طرفداران  همه  البته  کرد.  اذیت  را  من  واقعا  شخص  آن 
در  بود  لازم  ولی  افتاد  اتفاقاتی  چه  می دانند  آلومینیوم  به  نزدیک 
قصد  چون  بدهم  انجام  را  صحبت ها  این  آلومینیوم،  به  بازگشتم 
اما بدانید  این به بعد به آن روزها بپردازم و حرفی بزنم،  از  ندارم 
کدام مربی که تیمش در پایان نیم فصل رتبه ششم را داشته و به 

آن علاقه دارد، کارش را رها می کند و می رود؟
خطیبی اضافه کرد: اگر در آن مقطع جدا نمی شدم، شک نکنید 
به آلومینیوم ظلم می کردم و دوست نداشتم از طریق من که زحمات 
زیادی برای آلومینیوم کشیدم، این تیم ضربه بخورد، اما با تمام این 

شرایط بازهم به دلیل آن نحوه جدایی باید عذرخواهی کنم.
او ادامه داد: از بازیکنان توانمند و با شرف آلومینیوم که در زمان 
حضورم در این تیم از جان مایه گذاشتند و کادر فنی خوب تیم که 
برای سربلندی تیم شبانه روز نداشتند، تشکر می کنم و امیدوارم دوباره 
در کنار هم کارهای بزرگی رقم بزنیم؛ ان شاالله کرونا از بین برود و در 

ورزشگاه مجددا با هواداران دیدار داشته باشیم.
خطیبی در پایان ابراز کرد: از آقای مجیدی، مدیرعامل و اعضای 
و  مدیرعامل  محرابی  آقای  آلومینیوم،  کارخانه  مدیره  هیئت  محترم 
اعضای محترم هیئت مدیره باشگاه که دوباره به بنده اطمینان کردند، 
تشکر می کنم و امیدوارم جواب زحمات آنها را با موفقیت تیم بدهم و 
خوشحال هستم دوباره برای سربلندی هواداران و شادی دل کارگران 

زحمتکش آلومینیوم کار می کنم.

بهترین گلزن خارجی تاریخ لیگ؛ استقلال یا فولاد؟
گرشاسبی در پی به هم زدن توافق 

آبی ها با شیمبا
نقل  هدف  چندین  از  یکی  پریرا  لوسیانو 
بوده  جاری  تابستان  در  استقلال  انتقالاتی  و 
اینکه شیخ دیاباته  از  است. فرهاد مجیدی پس 
و مهدی قایدی را در خط حمله از دست داد و 
به  است،  نامشخص  نیز  ارسلان مطهری  تکلیف 
از  استفاده  با  تا  بود  پریرا  لوسیانو  جذب  دنبال 
تجربه بالای این بازیکن برزیلی، بتواند خط آتش 

تیمش را قدرتمند نگه دارد.
گذشته  های  هفته  طی  ها  استقلالی 
این  با  و  داشتند  شیمبا  با  طولانی  مذاکرات 
یافتند.  دست  نهایی  توافقات  به  نیز  بازیکن 
برای  بازیکن خارجی  قانون عدم جذب  چنانچه 
تیم هایی که پرونده باز بین المللی دارند وجود 
نداشت، تاکنون شیمبا قرارداد خود را به شکل 
رسمی نیز به ثبت رسانده بود اما بلاتکلیفی آبی 
پروسه  تا  شده  باعث  قانون،  این  بابت  پوشان 

جذب پریرا با مشکل مواجه شود.
استقلال مدعی هستند هنوز هیچ  مدیران 
حکم قطعی از سوی فیفا یا دادگاه CAS علیه 
بازیکن  توانند  می  آنها  و  نشده  صادر  تیم  این 
و  فدراسیون  مسئولین  اما  کنند  جذب  خارجی 
در  ها  استقلالی  که  دارند  اعتقاد  لیگ  سازمان 
آنها  محکومیت  به  منجر  که  دارند  پرونده  فیفا 
جذب  به  قادر  تیم  این  نتیجه  در  شد  خواهد 

بازیکن خارجی نیست.
مدیران  و  ها  استقلالی  که  روزهایی  در 
دارند،  قرار  یکدیگر  با  کشمکش  در  فدراسیون 
عنوان  به  را  گرشاسبی  حمیدرضا  ها  فولادی 
این  و  کردند  انتخاب  آذری  سعید  جانشین 
مدیر باتجربه به دنبال سر و سامان دادن به این 
پست  در  حضور  زمان  از  گرشاسبی  است.  تیم 
اکثر  جذب  به  موفق  تقریبا  فولاد،  مدیرعاملی 
بازیکنان کلیدی تیمش شده است و مهره هایی 
همچون احمدزاده، آقاسی، نیک نفس و فروزان 
پیش از حضور گرشاسبی از فولاد جدا شدند و 
به  اینها  از  زودتر  کارکشته  مدیر  این  اگر  شاید 
این  انتخاب می شد،  تیم  این  عنوان مدیرعامل 
و  داشته  حضور  فولاد  در  اکنون  نیز  بازیکنان 

موفق به جدایی نمی شدند.
اصلی  اهداف  از  یکی  که  حردانی  صالح 
آبی  با  است،  انتقالات  و  نقل  بازار  در  استقلال 
پوشان به صورت رسمی وارد مذاکره شده بود و 
مدیران استقلال برای جذب او و دریافت رضایت 
به فولادی ها  را  باید مبلغ 5 میلیارد  نامه اش، 
پرداخت می کردند ولی اکنون از اهواز خبر می 
مذاکرات  روند  شدن  طولانی  دلیل  به  که  رسد 
آبی ها با همتایان خود در خوزستان، گرشاسبی 
است.  شده  کلیدی  مهره  این  حفظ  به  موفق 
استقلالی  به  را  منفی خود  پاسخ  امروز  حردانی 
ها داده و حتی ممکن است قراردادش را نیز با 

این تیم تمدید کند.
باید به  از دیگر مهره های اصلی فولاد نیز 
اشاره  تیم  این  تنومند  مدافع  کولیبالی  موسی 
به  اهواز  نماینده  با  قراردادش  نیز  او  که  کرد 
که  مذاکراتی  طی  گرشاسبی  و  رسیده  پایان 
را  او  رضایت  شده  موفق  داشته،  بازیکن  این  با 
برای ماندن جلب کند و اکنون آخرین مأموریت 

مدیرعامل فولادی ها، حفظ لوسیانو پریراست.
جذب  روی  ای  ویژه  تأکید  که  مجیدی 
شیمبا داشته است، حتما باید یک مهره تهاجمی 
را به تیمش اضافه کند. پس از اینکه گرشاسبی 
می  نظر  به  شده،  پریرا  جذب  بازی  وارد  نیز 
رسد طی دو، سه روز آینده رقابت و کشمکش 
یا  جذب  برای  فولاد  و  استقلال  میان  شدیدی 
که  مددی  احمد  بگیرد.  صورت  شیمبا  حفظ 
کرد  اعلام  مردم  و  ورزش  تلویزیونی  برنامه  در 
باید  نهایی شده، حالا   تقریبا  کار جذب شیمبا 
که  حالیست  در  این  کند.  نهایی  را  وعده  این 
گرشاسبی و البته خود عبدالله ویسی وارد بازی 

شده و قصد دارند او را در اهواز حفظ کند.
و  نقل  پنجره  تکلیف  اینکه  مهم  نکته 
و  شد  خواهد  مشخص  فردا  نیز  فولاد  انتقالاتی 
اینکه آیا آنها قادر به جذب بازیکن جدید خواهند 
بود یا خیر. پس اهمیت فوق العاده رفتن یا ماندن 
لوسیانو پریرا در فولاد فردا مشخص خواهد شد. 
در صورتی که پنجره فولادی ها همچنان بسته 
بماند، این تیم باید تمام تلاشش را به کار بگیرد 
تا شیمبا را در اهواز حفظ کند ولی در صورتی 
آنها  شود،  باز  فولاد  انتقالاتی  و  نقل  پنجره  که 
قادر خواهند بود که حتی در صورت جدایی این 
مهاجم برزیلی، یک بازیکن خارجی جدید جذب 

کنند.
دوئل  آینده  روزهای  طی  شکل  هر  به 
و حمیدرضا  مددی  احمد  بین  جذابی  و  سخت 
گرشاسبی صورت خواهد گرفت. استقلال با پریرا 
به توافق رسیده و منتظر حضور این بازیکن در 
ایران است و از سوی دیگر نیز فولاد قصد دارد 
با ارائه پیشنهادی بهتر، شیمبا را در اهواز حفظ 

کند.
یا  برای جذب  این دوئل مهم  باید دید در 
حفظ بهترین مهاجم خارجی لیگ برتر، مددی 

پیروز می شود یا گرشاسبی.

نقل و انتقالات لیگ بیست و یکم؛
امضای قرارداد یک بازیکن ملی پوش با 

استقلال در کمپ تیم های ملی!
در  که  استقلال  فوتبال  تیم  جدید  بازیکن 
اردوی تیم ملی حضور دارد، قراردادش را با آبی 

ها در محل اردو امضا خواهد کرد.
جعفر سلمانی ملی پوش فوتبال کشورمان 
از بازیکنانی است که در فهرست خرید استقلال 
شده  طی  وی  انتقال  مراحل  تمام  و  دارد  قرار 

است.
این بازیکن در اردوی تیم ملی حضور دارد 
و مسئولان تیم ملی اجازه خروج او از کمپ تیم 

ملی برای عقد قرارداد با استقلال را ندادند.
قرارداد  بازیکن  این  وکیل  دلیل  همین  به 
این  تا  کرد  تنظیم  استقلال  باشگاه  در  را  وی 
برده  ملی  تیم های  کمپ  به  امضا  برای  قرارداد 
شود تا سلمانی در کمپ تیم ملی قراردادش را با 

استقلال امضا کند.

کمالوند و تکرار وعده جدید زنوزی؛
تراکتور 1402 کهکشانی می شود

تراکتور در چهارمین فصل خصوصی شدن 
پنجره  با  باشگاه  این  ندارد؛  خوبی  شرایط  خود 
بسته نقل و انتقالاتی روبرو شده و هنوز نتوانسته 
جایگزین های بازیکنان جدا شده خود را جذب 
که  گوید  می  باشگاه  این  مدیرعامل  البته  کند؛ 
با گزینه های مورد نظر  مذاکره و توافقات لازم 
توانند  انجام شده ولی به خاطر تذکر فیفا نمی 
خبرهای  رسمی  صورت  به  پنجره،  شدن  باز  تا 
ماه  طی  کنند.  اعلام  را  شان  انتقالاتی  و  نقل 
های اخیر، مشکلات مالی بسیاری هم در باشگاه 
باعث  حتی  که  مشکلاتی  بودیم؛  شاهد  تراکتور 
فصل  بازی  آخرین  شب  در  تیم  بازیکنان  شد 
گذشته به نشانه اعتراض، هتل محل اقامت تیم 

را ترک کنند.
اخیر  های  هفته  طی  که  توافقاتی  طی 
مدیرعامل  از  زنوزی  محمدرضا  گرفت،  صورت 
باشگاه خواست تا برای تامین هزینه های جاری 
باشگاه در فکر تامین اسپانسر باشد؛ او همچنین 
باعث  بدهی های سنگینی که  تضمین کرد که 
خواهد  پرداخت  را  شدند  پنجره  شدن  بسته 
و  پیش  ها  ستاره  از  زیادی  تعداد  جدایی  کرد. 
مسعود  دژاگه،  )اشکان  برتر  لیگ  پایان  از  پس 
تیکدری،  مهدی  صفی،  حاج  احسان  شجاعی، 
میثم تیموری، محمدرضا خانزاده و...( باعث شد 
تا تراکتوری ها در آستانه یک بحران بزرگ قرار 
بگیرد؛ بحرانی که اعتراض شدید هوادارانشان را 

به همراه داشت.
یکی از مواردی که هواداران تراکتور اعتراض 
شدید به آن داشته و دارند، محقق نشدن وعده 
تراکتور کهکشانی است که زنوزی پس از قبول 
بود.  کرده  اشاره  آن  به  تراکتور  باشگاه  مالکیت 
تراکتورِ خصوصی طی دو فصل نخست )هجدهم 
به  را  نوزدهم( ستاره های گرانقیمت بسیاری  و 
خدمت گرفت اما جدایی های عجیب این ستاره 
کادرفنی  و  مدیریت  در  بسیار  تغییرات  و  ها 
تیمی  به  تراکتور  شدن  تبدیل  اجازه  باشگاه 
کهکشانی را نداد. حال آنها به دنبال بستن تیمی 
اقتصادی برای لیگ بیست و یکم هستند؛ تیمی 
که از سال گذشته هم کم ستاره تر خواهد بود؛ 
جدید  وعده  از  گذشته  آنها شب  سرمربی  البته 
مالک باشگاه خبر داد؛ تراکتورِ کهکشانی در سال 
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کمالوند با اشاره به موضوع که زنوزی برای 
پرداخت بدهی ها 6 ماه فرصت خواسته گفت:: 
فقط  او  ناراحتی  اما  است  ناراحت  زنوزی  آقای 
تراکتور  این موضوع نیست. زنوزی زمانی که  از 
را تحویل گرفت وضعیت اقتصادی کشور به این 
شکل نبود. او با وجود تمامی فشارها، جان، مال 
و آبرویش را گذاشته اما آیا درست است که به 
است  زنوزی  تراکتور عشقِ  کنیم؟  اهانت  ایشان 
و الان هم خودش را کنار نکشیده و نگفته که 
در  که  جلسه ای  طی  ما  نمی کند.  باز  را  پنجره 
را  فشار  که  کردیم  هم فکری  داشتیم،  ترکیه 
که  گفت  هم  او  و  برداریم  زنوزی  آقای  روی  از 
»شش ماه به من مهلت بدهید تا کارها را روی 

ریل بیندازم.«
دو  تیم کهکشانی طی  یک  تشکیل  از  وی 
سال آینده خبر داده و گفت: بدهی های تراکتور 
از سال 90 انباشته شده و آقای زنوزی هم گفته 
که »شما امسال با هزینه پایین تیم را ببندید تا 
بدهی ها را سبک کنیم« من سابقه هشت سال 
مربی گری در تبریز را دارم که همه آنها موفقیت 
الان  و  دادم  پس  را  امتحانم  من  بوده اند.  آمیز 
بسازیم.  آبرومند  تیم  یک  که  می دهم  قول  هم 
تراکتور فصل گذشته رفت و برگشت به تیم های 
قول  اما  باخت  سپاهان  و  استقلال  پرسپولیس، 
شد.  نخواهد  تکرار  اتفاق  این  امسال  می دهم 
بازیکن  کارایی  چون  بدهند،  فرصت  هواداران 
اول  سال  در  می شود.  صفر  فشار  زیر  جوان 
بهتر  اقتصادی مملکت  زنوزی، وضعیت  مالکیت 
با رفع  را آورد. دو سال بعد هم  او دژاگه  بود و 
مشکلات بازیکنی در سطح دژاگه را به تراکتور 

می آورد.
می  کمالوند  فراز  گذشته  شب  اظهارات  با 
توان پی به این موضوع برد که محمدرضا زنوزی، 
برخلاف برخی شایعات برای ادامه کار در تراکتور 
ناامید نشده و برنامه های بلند مدتی برای تبدیل 
تراکتور  به مالک محبوب هواداران  شدن دوباره 
تراکتور،  سازی  کهکشانی  قبلی  پروژه  دارد. 
نبود  آمیز  موفقیت  بسیار  های  هزینه  وجود  با 
آیا  این سه فصل  تجربه  با  که  دید  باید  و حال 
زنوزی می تواند به آرزوی تراکتوری ها که فتح 
لیگ برتر فوتبال ایران است جامه عمل بپوشاند 

یا خیر؟

نیم نگاه هافبک مازاد تیم فوتبال 
استقلال به لیگ های عربی

گفته  که  استقلال  پوش  ملی  هافبک 
می شود در لیست مازاد این تیم قرار دارد، برای 
عربی  های  لیگ  به  نگاهی  نیم  فوتبالش  ادامه 
دارد. فرشید اسماعیلی که به تازگی به تیم ملی 
ایران هم دعوت شده، هافبکی است که با اعلام 
بازیکنان  لیست  در  استقلال  باشگاه  مدیرعامل 
و  ندارد  قرار  تمدید  برای  مجیدی  نیاز  مورد 

جدایی اش از آبی پوشان قطعی است.
زمان  و  پانزدهم  لیگ  در  که  اسماعیلی 
پیوست،  استقلال  به  مظلومی  پرویز  مربیگری 
ابتدا با شماره 88 در این تیم بازی کرد و خیلی 
زود به پیراهن با ارزش شماره 8 استقلال رسید. 
این بازیکن که به دلیل ویژگی های بازی درگیرانه 
و قدرت نسبتاً خوب بدنی و پاس دهندگی اش 
معمولاً در بین بازیکنان ثابت آبی ها قرار داشت، 
به دلایلی که خود مجیدی می داند، مورد  حالا 
نیاز برای ادامه کار نیست و بعد از 6 فصل حضور 

پیاپی در استقلال باید از این تیم جدا شود.
اسماعیلی برای انتخاب تیم بعدی اش فعلًا 
عجله به خرج نداده و احتمال اینکه وی به یکی 
از تیم های حاشیه خلیج فارس منتقل شود وجود 
دارد. ملی پوش پیشین آبی پوشان دو پیشنهاد 
نسبتاً  آوازه  از  که  دارد  تیم هایی  از  هم  جدی 
خوبی در فوتبال ایران بهره می برند؛ با این وجود 
اولویت او برای ادامه فوتبال، خارج از ایران است.
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